



Extrait du OIEau

<http://www.oieau.org/contenu/agenda-des-evenements/article/conference-empowering-public>

Empowering public procurement for innovation in the EU water sector

- contenu - Agenda des événements -



Date de mise en ligne : mercredi 9 novembre 2016

OIEau

[FR] **Réservez la date !**

Les 9 et 10 novembre 2016, les partenaires du projet européen WaterPiPP (www.waterpipp.eu) vous invitent à la conférence finale "**Renforcer l'achat public innovant dans le secteur de l'eau en UE**". L'évènement rassemblera une centaine d'acteurs européens publics et privés du secteur de l'eau autour des questions d'achat public innovant, de politiques sectorielles et d'opportunités commerciales. L'inscription est gratuite et sera ouverte à partir de septembre 2016. Réservez votre participation dès maintenant et venez nombreux assister aux débats qui se tiendront à partir de 14h le jeudi 9 novembre 2016 à l'Université de Saragosse (Paraninfo Building, University of Zaragoza, Aragon, Spain). Contact : contact@waterpipp.eu.

[Inscription](#) à la conférence

[EN] **Save the date !**

The Water PiPP (www.waterpipp.eu) project partnership is pleased to invite you to its final conference "**Empowering public procurement for innovation in the EU water sector**" that is taking place at the University of Zaragoza in Aragon, Spain on 9 and 10 November 2016.

The event will bring together some 80 participants in the public and private water sector to explore innovation procurement from the angle of procurement practices, sector policies and opportunities for businesses. Registration will be free of charge and open from mid September 2016. The conferences will start at 2:00 PM on the Thursday 9th of November 2016 at the Paraninfo Building of University of Zaragoza, Aragon, Spain. Contact :

contact@waterpipp.eu.

[You can now register online for the final conference \(free of charge\)](#)